

2 June 2022

Dear Parents

Kind Regards,

My name is Sarah Aye, I am the ESOL (English for Speakers of Other Languages) Lead teacher at Macleans Primary. I work with Deanna Van Heerden, Fion Yim and Angela Lim and together we support students who are learning English and academic vocabulary. I am very fortunate to be able to spend time working with your children using a variety of different programs to support their learning.

I would like to invite you to an information evening at Macleans Primary School on <u>Thursday</u> <u>June the 9th.</u> The meeting will focus on explaining the ESOL programs at Macleans Primary School. Please feel free to contact me at school on s.aye@macleansprimary.school if you have any questions.

Please let me know if you are able to attend by sending me an email at the email address below or returning this note to me with your child. Circle one statement and cross out the other if you are sending the note back to me.

Sarah Aye	
s.aye@macleansprimary.school.nz	

Return to Mrs Aye...Circle one statement and cross out the other if you are sending the note back to me. Thanks - Mrs Aye

I/we will be attending the ESOL Meet the Teachers night on Thursday the 9th of June from 5-6pm in the school staff room.

Unfortunately we are unable to attend the meeting.

Signed

2022年5月30日

亲爱的家长们.

我是 Sarah Aye, 我是麦克林小学的 ESOL(英语为第二语言)主任教师。 我与 Deanna Van Heerden、Fion Yim 和 Angela Lim 一起工作,我们一同帮助正在学习英语和学术词汇的学生。我很幸运能够教导您的孩子和一起使用各种不同的教学方法来帮助他们的学习。

我想邀请您参加 6 月 9 日(星期四)在麦克林小学举行的见面会。会议将重点介绍麦克林小学的 ESOL 课程。如果您有任何问题,请随时通过 s.aye@macleansprimary.school 与我联系。

请通过以下电邮地址给我发回复电邮或请您的孩子将本回条带回给我,让我知道您是否能够参加見面会。当您把回条发回给我时,请圈出其中一项并划掉另一项。

Sarah Aye

s.aye@macleansprimary.school.nz

Mrs Aye

请選择:请圈出其中一项并划掉另一项。

- * 我/我们将于 6 月 9 日星期四下午 5 点至 6 点在学校教职员工室参加 ESOL 与教师见面之 夜。
- * 很遗憾, 我们无法参加见面会。

签名												
公 石	 					 			 			 _